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Geachte leden van de commissie, 

 

In de commissie Fysiek Domein van 29 januari 2020 heb ik toegezegd de mogelijkheden na te gaan  

voor het weren van plastic koffiebekers in het gemeentehuis. 

 

Daarover kan ik u het volgende berichten. De mogelijkheid om plastic bekers, maar ook plastic 

gebaksbordjes, bestek en lepeltjes uit het gemeentehuis te weren heb ik laten onderzoeken.  

 

Ik kan u mededelen dat wij zullen overstappen naar koffie/thee bekers en gebaksbordjes gemaakt van 

suikerriet. Voor het door ons te gebruiken bestek stappen wij over naar bestek gemaakt van biobased 

materiaal op basis van suiker en zetmeel. De te gebruiken lepeltjes zijn gemaakt van bamboe.  

 

Met deze keuze voorkomen we dat nieuwe ‘single-use plastics’ (op basis van aardolie) in de kringloop 

terecht komen, wat omwille van het mondiale plasticprobleem een stap in de goede richting is. De 

gebruikte bekers e.d. worden vooralsnog met het restafval afgevoerd. Er zijn op dit moment in theorie 

mogelijkheden om gebruikte biobased materialen te composteren, maar ook diverse praktische bezwaren 

qua inzameling en verwerking. Wij volgen de ontwikkelingen op dit gebied nauwlettend om daar in de 

toekomst op in te kunnen spelen. 

 

De huidige voorraad wordt eerst opgemaakt. Naar verwachting is de overstap aan het einde van het 

tweede kwartaal 2020 gerealiseerd. 

 

Ik vertrouw er op hiermee aan mijn toezegging te hebben voldaan. 

 

 

 


